

Prière de la Paroisse Saint-Adolphe

Dieu tout-puissant et éternel, au nom puissant de Ton Fils, notre Seigneur Jésus-Christ, nous Te demandons humblement d'envoyer Ton Saint-Esprit pour nous guider. Remplis nos coeurs d'humilité, afin que nous faisons pour le bien de notre paroisse et en Ton service. Unis-nous toujours dans l'amour, la foi, l'espérance et l'obéissance, et garde notre chère paroisse ferme en ta présence. Fais de nous des instruments vivants et actifs de Ta Parole et des reflets véritables Tes vertus. Fortifie-nous par Ta grâce, et guide notre prêtre, nos responsables et les ministères de l'Eglise Alors que nous travaillons a accomplir les projets que Tu as établis pour nous. Sois toujours avec nous, Seigneur Dieu. Par l'intercession de la Sainte Vierge marie et de Saint Adolphe, nous confions notre Paresse a Tes soins divins. Amen

St Adolphe Prayer

Almighty and ever-lasting God, in the mighty name of Your Son, our Lord Jesus Christ, we humbly ask You to send forth Your Holy Spirit to guide us. Fill our hearts with humility, that we may seek only Your will in all we do for the good of our Parish and in service to You. Unite us always in love, faith, hope, and obedience, and keep our beloved Parish steadfast in Your presence. May we become living and active instruments of Your Word and true reflection of Your virtues. Strengthen us with Your grace, and guide our Priest, leaders and church ministries as we work to fulfill the plans You have set for us. Be with us always, Lord God. Through the intercession of the Blessed Virgin Mary and St.Adolphe, we entrust our Parish to your Divine care. Amen



Parish Pastoral Committee (PPC) Corner:

We are currently looking for a Web Designer or someone who has experience in Web Designing, to volunteer their time. If you or anyone you know that is willing to help, please reach out to Christine Natividad (204) 881-8366.



**The Office will be closed,
Tuesday October 7, 2025**

OFFICE CLOSED

HAPPY THANKSGIVING

October 13, 2025

May you all have a Blessed Thanksgiving



PAROISSE SAINT-ADOLPHE PARISH

**C.P (BOX 10) 402 MAIN ST
SAINT - ADOLPHE, MB R51 1A1**

OFFICE: 204-883-2658

COURRIEL/EMAIL: stadolphe@hotmail.com

**abbé / Father Gregory Koosi Djiba
431 -337 -6700**



**Le 4 - 17 octobre /
October 4 - 17, 2025**

conseil paroissial de finances/Parish Finance Council (PFC)

**président Chair: David Boisjoli
trésorier Treasurer: James Bartlett
secrétaire Secretary: Ann Blonski
stadolphefinancecouncil@gmail.com**

conseil Pastoral Paroissial (CPP):

**président Chair: Christine Natividad 204-881-8366
co-président Co-chair: Josh Bartlett 431-996-1420**

coordinateur du catechism/Catechism Coordinator:

Robyn Verrier: 204-381-3933

Heures de Messe/Mass Hours

**français/French Mass:
Samedi à 19h00/ Saturday at 7pm**

**anglais/English Mass:
Dimanche à 11h15/Sunday at 11:15am**

**heures de bureau/Office hours:
mardi 8h30 à 16h00 Tuesday 8:30 - 4:00
jeudi 8h30 à 16h00 Thursday 8:30 - 4:00
*assistance admin/Admin Assistant - Rebecca Okell***



**part a dieu 20 & 21 septembre/Offerings September 20 & 21: \$565.05
cimetière/Cemetery: \$20
fonds de réparation/Repair Fund \$20**

**part a dieu 27 & 28 septembre/Offerings September 27 & 28: \$625
besoins de L'Eglise du Canada/Needs of the Church in Canada \$195**

septembre dépôt direct /September Direct Deposit \$2137

Merci, Soyez béni/Thank you, Bless you

Sam/Sat	oct 4 Oct	19h00 (FR)	✝Daniel Carmichael	Rose Ann McQueen
Dim/Sun	oct 5 Oct	11:15am	✝Jesus (Jess) Natividad	Victoria Natividad
Mer/Wed	oct 8 Oct	9h00/9:00am	✝Armand Legault	Alice Gagnon
Ven/Fri	oct 10 Oct	ADORATION 9h30 à midi /9:30 to noon/CONFESSION on request		
Ven/Fri	oct 10 Oct	9h00/9:00am	✝Hubert Brodeur	Club Amical
Sam/Sat	oct 11 Oct	19h00 (FR)	POUR LE PEUPLE	
Dim/Sun	oct 12 Oct	11:15am	✝Jean Gagnon	Ernie & Diane Neufeld
Mer/Wed	oct 15 Oct	9h00/9:00am	✝Marc Soucy	Donalda Morin
		ADORATION 9h30 à midi /9:30 to noon/CONFESSION on request		
		9h00/9:00am	✝parent & amis défunts	David & Henriette Milette

It is with great sadness, The Lemieux Family would like to announce the passing of Fernand Lemieux on September 14, 2025. Our prayers and condolences are with the Lemieux Family.

Catechism Corner:

Catechism Class this month: October 5 & 19, 2025

Youth Mass: October 26, 2025



Parish Finance Council (PFC) :
La vente aux enchères en ligne de la paroisse St Adolphe aura lieu du 24 octobre au 1er novembre 2025.

St Adolphe Parish Online Auction Fundraiser will be held between October 24 to November 1, 2025.



Intendance

5 octobre 2025
27e dimanche du temps ordinaire

« Car Dieu ne nous a pas donné un esprit de timidité, mais de force, d'amour et de maîtrise de soi. » 2 *Timothée* 1, 7

Beaucoup d'entre nous compartimentent leur foi, en la manifestant que lorsqu'ils assistent à la messe ou à un événement paroissial. Être un bon **intendant** exige de la discipline et des efforts pour mettre Dieu au premier plan dans tout ce que l'on fait, à tout moment. La prochaine fois que vous serez à une fête de quartier, au travail ou en train de faire vos courses, vos paroles et vos actions montreront-elles aux autres que vous êtes un bon et fidèle serviteur de notre Seigneur ?

Quote:

« Marie, qui est la Vierge très pure, est aussi le refuge des pécheurs. Elle sait ce qu'est le péché, non pas par l'expérience de sa chute, ni par le goût de ses regrets amers, mais en voyant ce qu'il a fait à son Divin Fils. » *Vénérable Fulton Sheen*

“Mary, who is the Virgin Most Pure, is also the Refuge of Sinners. She knows what sin is, not by the experience of its fall, not by tasting its bitter regrets, but by seeing what it did to her Divine Son.”
Venerable Fulton Sheen



octoberéOctober: Holy Rosary

Souvenez-vous, ô très gracieuse Vierge Marie, qu'il n'a jamais été connu que quiconque ait eu recours à votre protection, imploré votre aide ou recherché votre intercession ait été laissé sans secours. Inspirés par cette confiance, nous nous réfugions en vous, ô Vierge des vierges, notre Mère ! C'est vers vous que nous venons, avant de prier, pécheurs et affligés. Ô Mère du Verbe incarné, ne méprisez pas nos prières, mais dans votre miséricorde, écoutez-les et exaucez-les. *Amen.*

Remember, O most gracious Virgin Mary, that never was it known, that anyone who fled to thy protection, implored thy help, or sought thy intercession, was left unaided. Inspired by this confidence, we fly unto thee, O Virgin of virgins, our Mother! To thee do we come, before we pray, sinful and sorrowful. O Mother of the Word Incarnate, despise not our petitions, but in thy mercy, hear and answer them. *Amen.*

Stewardship

October 5, 2025
27th Sunday in Ordinary Times

“For God did not give us a spirit of cowardice but rather of power and love and self-control.” 2 *Timothy* 1:7

Many of us compartmentalize our Faith, we bring it out only when we attend Mass or when we attend a parish event. Being a good **Steward** requires discipline and striving to put God first in everything - all the time. The next time you are at a neighborhood party or at work or our shopping, would your words and actions signal to others that you are a good and faithful servant of our Lord?

